
Rada města Beroun

ZÁPIS

z 57. schůze Rady města Beroun,

která se konala dne 16. 12. 2020

od 14:30 hodin v kulturním domě Plzeňka

Přítomni:

Omluveni:

Nepřítomni:

Hosté:

Předsedající:

Ověřovatelé:

Mgr. Ildikó Fráňova, právník
Ing. Jiří Chalupecký, tajemník
RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Mgr. Eva Chlumská, radní
Mgr. Olga Chocová, radní
Mgr. Ivan Kus, radní
Ing. Irena Mastná, radní
Ing. Michal Mišina, místostarosta
Leona Pinkasová, zapisovatelka

Mgr. Dušan Tomčo, místostarosta

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

<dle prezenční listiny>

RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Ing. Michal Mišina, místostarosta

Návrhová komise: <dle prezenční listiny>

Číslo
bodu

l.

2.

3.

Bod

Komentář

Zahájení

Schůzi rady města zahájila ve 14,30 hodin a jednání řídila starostka RNDr. Chalupová.
Dvěřovatelem určila místostarostu Ing. Mišinu.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

Připomínky k zápisu z 56. zasedání Rady města

K zápisu z minulého jednání rady města nebyly podány žádné námitky ani připomínky.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

427/57/RM/2020 Program schůze rady města

I. Rada města schvaluje

program schůze rady města konané dne 16. 12. 2020.
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Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová

Zpracovatel: Leona Pinkasová

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

428/57/RM/2020 Nabídka finančního daru od pana Ing. Viktora Burkerta

I. Rada města souhlasí

s přijetím finančního daru 22 290, - Kč od pana Ing. Viktora Burkerta, mfíím ;iM:;s:: bytem

'ííSSM- ÍfSWĚ wMM :SK;;::;;;^:; 266 01 Beroun, a s uzavřením darovací smlouvy na tuto částku.

RNDr. Chalupová informovala o nabídce finančního daru od předsedy finančního výboru

Zastupitelstva města Beroun Ing. Burkerta. Ing. Burkert nabídl městu dar ve výši 50 % odměny
vyplacené za rok 2020, která je mu vyplácena z titulu jeho funkce.

Předkladatel: Hlasování

Zpracovatel: Ing. Zdeňka Slivková Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Typ dokumentu: Usnesení Usnesení: Přijato

429/57/RM/2020 Žádost o vysvětlení k povinnému nošení roušek v základní škole

I. Rada města bere na vědomí

přijetí žádosti o vysvětlení k povinnému nošení roušek v základní škole a konstatuje, že

nařízení tohoto mimořádného protiepidemického opatření, ani povolování výjimek z jeho

dodržování, či přebírání jakékoli odpovědnosti za jeho dodržování, nepatří do kompetence

města jako zřizovatele základní školy.

RNDr. Chalupová předložila radě města žádost o vysvětlení, kterou rodiče žákyně Základní školy

Wagnerovo náměstí zaslali na Městský úřad Beroun. Rodiče vyjadřují výhrady k nošení roušek ve

škole a přiložili právní rozbor dané situace. Současně vyjádřili nesouhlas s tím, aby jejich dcera

nosila ve škole roušku a aby vůči ní byly bez jejich výslovného svolení prováděny další úkony jako

dezinfekce rukou, měření teploty apod. Od školy a zřizovatele rodiče žádají vysvětlení k

požadovanému nošení roušek a podepsání "Prohlášení o právní odpovědnosti při újmě na zdraví".

Vzhledem k tomu, že nošení roušek ve vnitřních prostorách budov je nařízena mimořádným

opatřením Ministerstva zdravotnictví, nemůže město jako zřizovatel školy udělovat výjimky.

Předkladatel: Ing. Simona Boldi

Zpracovatel: Ing. Simona Boldi

Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování

Pro: 7 Proti: O Zdrželo se: O Nehlasovalo: O

Usnesení: Přijato

Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace

RNDr. Chalupová informovala o žádosti o zajištění bezpečnosti na přechodu pro chodce na

Wagnerově náměstí. Zadatelka uvádí, že děti, které přijedou autobusem a jdou na Základní školu

Wagnerovo náměstí, používají přechod pro chodce u Okresního soudu Beroun. Dle jejího názoru
není tento přechod pro chodce zcela bezpečný.

RNDr. Chalupová uvedla, že děti mohou přecházet i na světelné křižovatce s ulicí Politických

vězňů. V čase, kdy děti přicházejí do škol, hlídají strážníci městské policie bezpečnost u dvou
frekventovaných přechodů a nemohou být na dalších. Vedení města uvažuje o výzvě
dobrovolníkům, kteří by se zapojili do zajištění bezpečnosti na přechodech pro chodce v okolí
berounských škol v době, kdy děti přichází do školy.

lna. Mastná navrhla, že do výzvy by se mohlo zapojit i vedení škol.

Mař. Kus doplnil, že přechod pro chodce u budovy okresního soudu splňuje veškeré požadavky.
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Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

7. Závěr

Po projednání všech bodů programu ukončila starostka RNDr. Chalupová jednání rady města v
14,50 hodin.

Předkladatel: RNDr. Soňa Chalupová, starostka

RNDr. Soňa Chalupová

starostka

Ing. Michal Mišina

místostarosta

Zapisovatelé:

Leona Pinkasová

zapisovatelka

Ověřovatelé:

Ing. Michal Mišina
místostarosta
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